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K dolnej stanici 7282/20A 

911 01  Trenčín 
 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie legislatívno-právnej 

pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja 

konaného dňa 05.05.2025 na Úrade TSK, 

zasadačka č. 823, na 8. nadzemnom podlaží v čase od 08:30 do 09:50 hod. 

 

Podľa prezenčnej listiny: 

Prítomní: 4 

Ospravedlnení: 1 

 

 

POSLANCI: 

 

1. Mgr. Miloslav BACO      PRÍTOMNÝ 

2. Erich DVONČ        PRÍTOMNÝ 

3. Mgr. Michal ĎUREJE, PhD.      PRÍTOMNÝ 

4. JUDr. Katarína HENEKOVÁ, M.B.A.     PRÍTOMNÁ 

5. Ing. Tomáš VAŇO       OSPRAVEDLNENÝ 

 

TSK, HOSTIA: 

Ing. Marek BRIESTENSKÝ (riaditeľ úradu) 

Mgr. Tomáš BALÁŽ (vedúci odd. právneho, SM a VO) 

Ing. Renáta OZIMOVÁ (vedúca odboru finančného) 

Mgr. Dagmar KOLLÁROVÁ (vedúca oddelenia správy a riadenia škôl a školských zariadení 

odboru školstva a kultúry) 

Ing. Pavol ZIGO (hlavný kontrolór TSK) 

 

Návrh programu: 

1.  Otvorenie. 

2. Prerokovanie materiálov pripravovaných na rokovanie Zastupiteľstva TSK dňa 26.05.2025: 

 

2.1. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja 

na obdobie júl - december 2025. 

(Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK) 

 

2.2. Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Považská Bystrica 

do pôsobnosti mesta Považská Bystrica. 

(Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO) 
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2.3. Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Myjava do pôsobnosti mesta 

Myjava.  

(Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO) 

 

2.4. Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 127/2023 zo dňa 

03.07.2023 a zrušenie uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 140/2023 

zo dňa 25.09.2023.  

(Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SM a VO) 

 

2.5. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa čl. 34 ods. 1 bod 1.2. Zásad 

hospodárenia s majetkom Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

(Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SM a VO) 

 

2.6. Návrh na zrušenie Výboru pre audit.  

(Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SM a VO) 

 

2.7. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 

18/2025, ktorým sa ruší Spojená škola, I. Krasku 491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná 

odborná škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná škola, I. Krasku 491, Púchov, so 

sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov a jej súčasti a zriaďuje Stredná odborná škola priemyselných 

technológií, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom  I. Krasku 491, 020 32 Púchov a jej súčasti. 

(Predkladá: Ing. Martina Knappová – vedúca Odboru školstva a kultúry) 

 

2.8.  

a)  Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2024. 

(Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného) 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Záverečného  účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

za rok 2024.  

(Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK) 

 

2.9. Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2025-2027 (1. zmena). 

  (Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného) 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

Bod č. 1 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie p. Erich Dvonč, ktorý privítal na rokovaní prítomných 

zamestnancov TSK, hostí a členov komisie. Z dnešného rokovania sa ospravedlnil člen komisie 

Ing. Tomáš Vaňo. Prítomní členovia komisie nemali pripomienky ani návrhy na ďalšie doplnenie 

programu navrhnutého v pozvánke a tento schválili. 

 

Bod č. 2., 2.1 

Materiál s názvom „Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na obdobie júl - december 2025“ predložil Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór, 

ktorý uviedol, že ide o plán kontrolnej činnosti rozdelený na oblasti zákonných povinností 
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a povinností, ktoré sa vykonávajú na úrade, sťažností, petícií, kontroly plnenia uznesení, kontrola 

organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti, pričom námety a podnety týkajúce sa organizácií boli 

zakomponované do kontroly za jednotlivé oblasti, hlavne školstvo a zdravotníctva, konkrétne NsP 

Prievidza so sídlom v Bojniciach a tematická kontrola organizácie Kreatívny inštitút Trenčín, n.o., 

týkajúca sa zmluvne poskytnutých prostriedkov v zmysle uznesenia schváleného zastupiteľstvom.    

Mgr. Michal Ďureje, PhD. následne položil otázku, čo konkrétne bude predmetom kontroly v NsP 

v Bojniciach. Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór uviedol, že pôjde o kontrolu hospodárenia, pričom 

kontrola nemocníc nastupuje po trojročnom intervale, čo pripadalo na prvý polrok, ale vzhľadom 

na zásadné rozhodnutia prijímané v zastupiteľstve ohľadom nemocníc k nej nedošlo, v súčasnosti 

však je kontrola už plánovaná v pôvodnom trojročnom režime. Kontrola by mala začať v Bojniciach, 

potom Považská Bystrica a nakoniec Myjava. Kontrola sa týka iba hospodárenia v zmysle prijatého 

uznesenia zastupiteľstva, a to v rozsahu bežné a kapitálové výdavky, pohľadávky a záväzky 

a podobne.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa ďalej informoval ohľadom stanoviska Asociácie nemocníc Slovenska 

po tom, čo NsP v Bojniciach vystúpilo z tejto asociácie, že NsP v Bojniciach si neuplatnila 

valorizáciu platieb v zdravotníctve smerom k poisťovniam. Erich Dvonč na to uviedol, že je potrebné 

si túto problematiku detailnejšie naštudovať do zastupiteľstva a Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór 

doplnil, že toto je aktuálna informácia, ale kontrolované obdobie bude zatiaľ za rok 2023/2024 

a rok 2025 bude možno zahrnutý iba v prípade nadväzujúcich informácií z roku 2024. Erich Dvonč 

sa na to opýtal, či sa takáto kontrola dá vykonať na podnet poslanca, na čo Ing. Pavol Zigo, hlavný 

kontrolór uviedol, že nevie, či je to vôbec kontrolná kompetencia. Ing. Renáta Ozimová - vedúca 

odboru finančného uviedla, že na žiadosť poslanca sa kontrola vykonať dá. Ing. Pavol Zigo, hlavný 

kontrolór uviedol, že to bude kontrolovateľné z hľadiska toho, či nebude mať väzbu na uzatvorený 

účtovný rok, a to sa bude dať preveriť aj v rámci tej kontroly, ktorá je plánovaná. V danej veci nevidí 

problém a téme sa bude venovať. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 88/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na obdobie júl - december 2025“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

      

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: -     
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Bod č. 2., 2.2 

 

Materiál s názvom „Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Považská 

Bystrica do pôsobnosti mesta Považská Bystrica“ predložil Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia 

právneho, správy majetku a verejného obstarávania. Na poslednom zastupiteľstve Zastupiteľstvo 

TSK odsúhlasilo odovzdanie prevádzky Nemocnice s poliklinikou Považská Bystrica  do pôsobnosti 

mesta Považská Bystrica za sumu vo výške 1,- euro v zmysle zmluvy o prevode práv a povinností, 

ktorá je Prílohou č. 1 prijatého uznesenia, s tým, že požiadalo mesto Považská Bystrica o schválenie 

podmienok prevodu v zmysle zmluvy v mestskom zastupiteľstve do 28.04.2025. Dňa 28.04.2025 

mestské zastupiteľstvo uznesením č. 28/2025 mimo iného schválilo prevzatie prevádzky Nemocnice 

s poliklinikou Považská Bystrica v zmysle návrhu Zmluvy o prevode práv a povinnosti predloženého 

Mestským úradom Považská Bystrica. Návrh mesta obsahuje celkovo 199 zmien, niektoré sú 

technického charakteru a niektoré sú zásadné. Návrh je prílohou materiálu, spolu s porovnaním 

obsahu návrhu zmluvy schváleného Zastupiteľstvom TSK a Mestským zastupiteľstvom v Považskej 

Bystrici a s právnym rozborom dopadu zmien v zmysle návrhu mesta. TSK má v zmysle upraveného 

návrhu zmluvy mestom Považská Bystrica odovzdať nehnuteľný a hnuteľný majetok v hodnote 

desiatok miliónov eur mestu Považská Bystrica a prevádzku nemocnice za jedno euro a stratiť 

akúkoľvek kontrolu nad ďalším osudom nemocnice a prevádzaného majetku. Mesto má mať možnosť 

svojvoľne ďalej nakladať so zvereným majetkom, môže ho predať, prenajať, zaťažiť dlhmi. Mesto 

môže teoreticky celý majetok a prevádzkovanie nemocnice prenajať ďalej, a to aj na dlhú dobu, bez 

možnosti TSK takýto ďalší prenájom ovplyvniť. Ak sa mestu nejaký majetok predať alebo prenajať 

nepodarí, najmä z dôvodu zlého technického stavu, prevedie ho naspäť na TSK a TSK nemá mať 

právo prijatie odmietnuť. Nemocnica môže vytvárať dlhy a mať záväzky po splatnosti bez akejkoľvek 

sankcie. Akákoľvek sankcia za porušenie zmluvných povinností Mesta bola z návrhu zmluvy 

odstránená. Mesto má povinnosť vrátiť majetok, avšak už bez akéhokoľvek hnuteľného majetku, 

vrátane toho odovzdávaného. V prípade zániku zmluvy zo strany TSK, t. j. len v prípade ak mesto 

nezaplatí TSK jedno euro, alebo ak nebude mesto plniť účel zmluvy, t. j. poskytovať zdravotnú 

starostlivosť v prevádzanom majetku, tak mesto má povinnosť vrátiť nemocnicu, pričom 

potencionálne môže byť zadlžená ešte viac ako pri jej odovzdaní, a to  bez povinnosti mesta rozdiel 

vyrovnať a bez starostlivosti o ďalší osud zamestnancov nemocnice. Mesto má povinnosť vrátiť 

majetok, avšak už bez akéhokoľvek hnuteľného majetku, vrátane toho odovzdávaného. Nehnuteľný 

majetok sa má vrátiť bez majetku, ktorý Mesto medzičasom prípadne prevedie, dovtedy neprevedený 

nehnuteľný majetok sa môže vrátiť zaťaženými nájmami, dlhmi a právami tretích osôb, o čom počas 

trvania zmluvy nemá Mesto povinnosť TSK informovať.  

Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór, sa informoval, či danú zmluvu vypracovali právnici mesta, na čo 

Erich Dvonč uviedol, že zrejme áno, nakoľko z posledného rokovania zastupiteľstva TSK vyplýva, 

že doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD. trval na právnej analýze návrhu zmluvy, ktorý predložil 

TSK. Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór, vyjadril nesúhlas s takýmto znením návrhu zmluvy 

a upozornil na možné následky prijatia takéhoto návrhu. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. uviedla, že z predkladaného materiálu vyplýva, že mesto chce 

nemocnicu za 1,- euro ale s tým, že TSK do toho nebude môcť následne nijako zasiahnuť a z návrhu 
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zmluvy vyplýva, že by nešlo o správu, ale o prevod vlastníctva k nemocnici z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa so všetkými kompetenciami, s výnimkou jedinej možnosti vrátenia sa do majetku 

TSK. Ďalej uviedla, že v danej situácií za TSK nevidí dôvod zahlasovať za takýto návrh. Zároveň sa 

informovala, či hlasovanie za takýto návrh znamená, že sa hlasuje o schválení návrhu zmluvy, ktorý 

predložilo mesto. Erich Dvonč uviedol, že hlasovanie sa týka návrhu mesta Považská Bystrica. 

Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania uviedol, že 

ide o návrh zmluvy v takej podobe, v akej si ho mesto schválilo v MsZ Považská Bystrica. Erich 

Dvonč v reakcii na JUDr. Katarínu Henekovú, M.B.A. uviedol, že s jej vyjadrením súhlasí, pričom 

ide o miliónové investície a TSK je povinné nakladať s majetkom tak, ako mu zákon ukladá 

a pre neho ide o neprijateľný návrh.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. ďalej uviedla, že nemá vedomosť o nejakej ďalšej komunikácii 

s mestom Považská Bystrica, nevstupovala do žiadnych rokovaní s mestom Považská Bystrica 

a takisto poukázala na to, že podľa jej názoru by mala nemocnica zostať v pôsobnosti TSK 

a v prípade, ak nemocnicu dostane mesto Považská Bystrica, nie je zaručené, že bude poskytovaná 

zdravotná starostlivosť pre obyvateľov mesta Púchov. 

Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór, dodal, že je otázkou, ako by sa postavilo mesto Považská Bystrica, 

ak by mu bol zaslaný takýto návrh zo strany TSK, pokiaľ by to bolo TSK, ktoré by chcelo nemocnicu 

v hodnote niekoľkých desiatok miliónov prevziať za takýchto podmienok a či by mesto nechcelo 

chrániť majetok. Ako hlavný kontrolór, ktorý má dohliadať na dodržiavanie zákonnosti 

pri hospodárení s majetkom, nerozumie návrhu mesta, ktoré žiada o prevzatie nemocnice s tým, že 

zo zmluvy by boli odstránené sankcie a možnosti TSK spätne nemocnicu prevziať.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa k návrhu vyjadril tak, že nesúhlasí ani so znením návrhu zmluvy 

zo strany TSK, ani zo strany mesta Považská Bystrica. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa informovala o ďalšom postupe v prípade, ak návrh mesta 

Považská Bystrica nebude schválený, na čo Ing. Renáta Ozimová - vedúca odboru finančného 

spoločne s Ing. Pavlom Zigom, hlavným kontrolórom uviedli, že prevádzka nemocníc zo strany TSK 

bude naďalej pokračovať. Pokiaľ ide o rozpočet, v januári bolo odsúhlasených 300 000 eur 

a v súčasnosti bude nutné tento rozpočet navýšiť. 

Erich Dvonč uviedol, že otázka, aký bude ďalší postup ohľadom nemocníc, bude už na poslancoch, 

ktorí sa budú vyjadrovať k návrhom zo strany vedenia a na základe toho sa rozhodne, či nemocnice 

zostanú TSK, alebo bude schvaľovaný spôsob prenechania nemocníc podľa pôvodného plánu. 

Ing. Renáta Ozimová - vedúca odboru finančného uviedla, že bude nutné hľadať iný spôsob 

financovania tak, aby sa neohrozil rozpočet pre iné oblasti ako školstvo, kultúra, doprava alebo 

sociálna oblasť.  

Nakoľko už neboli ďalšie otázky k predloženému materiálu, predseda komisie dal hlasovať 

o predloženom materiáli. 
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Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 89/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Považská 

Bystrica do pôsobnosti mesta Považská Bystrica“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja neschváliť 

I. odovzdanie prevádzky Nemocnice s poliklinikou Považská Bystrica do pôsobnosti mesta 

Považská Bystrica v súlade s návrhom Zmluvy o prevode práv a povinností, ktorý tvorí Prílohu č. 1 

uznesenia. 

Prevod majetku sa navrhuje z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) 

zákona o majetku VÚC. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v záujme pokračujúceho verejnoprospešného využitia 

majetku na zabezpečenie ďalšieho poskytovania zdravotnej starostlivosti obyvateľom kraja 

a pacientom kraja pri trvalej udržateľnosti a dostupnosti zdravotnej starostlivosti v potrebnom  

rozsahu a pri zabezpečení ekonomickej efektívnosti ďalšieho prevádzkovania nemocnice v kraji. 

II. zrušenie uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 444/2025 zo dňa 31. 

marca 2025.  

 

Hlasovanie členov: 

Za 0: -       

Proti 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.3 

Materiál s názvom „Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Myjava 

do pôsobnosti mesta Myjava“ predložil Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy 

majetku a verejného obstarávania. Ide o obdobný návrh ako v prípade mesta Považská Bystrica. 

Zastupiteľstvo TSK Uznesením č. 445/2025 odsúhlasilo odovzdanie prevádzky Nemocnice 

s poliklinikou Myjava  do pôsobnosti mesta Myjava, a to za sumu vo výške 1,- euro v zmysle zmluvy 

o prevode práv a povinností, ktorá je Prílohou č. 1 prijatého uznesenia, s tým, že požiadalo mesto 

Myjava o schválenie podmienok prevodu v zmysle zmluvy v mestskom zastupiteľstve do 28.04.2025. 

Uznesením Mestského zastupiteľstva v Myjave č. 11./2025 mestské zastupiteľstvo mimo iného 

schválilo prevzatie prevádzky Nemocnice s poliklinikou Myjava v zmysle návrhu Zmluvy o prevode 

práv a povinnosti predloženého mestom Myjava. Návrh Zmluvy o prevode práv a povinnosti 

predložený mestom Myjava je prílohou materiálu, spolu s porovnaním obsahu návrhu zmluvy 
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schváleného Zastupiteľstvom TSK a Mestským zastupiteľstvom v Myjave a s právnym rozborom 

dopadu zmien v zmysle návrhu mesta. Návrh  mesta Myjava obsahuje 111 zmien, pričom v zmysle 

predloženého pozmeneného návrhu zmluvy zo strany mesta Myjava mesto žiada o preplatenie 

všetkých investícií nad 4 500 000 eur počas trvania zmluvy v prípade ukončenia zmluvy bez 

amortizácie, odstránenie povinnosti zabezpečiť kladný hospodársky výsledok NsP za hospodársky 

rok do 31.12.2030 a zabezpečiť neexistenciu splatných záväzkov po lehote splatnosti vzniknutých 

počas trvania Zmluvy do 31.12.2032, umožnenie ďalšieho prevodu vlastníckeho práva bez spätného 

prevodu pre TSK, ponechanie iba povinnosti informovať TSK o prevode a povinnosť mesta utŕžené 

peniaze za prevod investovať na zhodnotenie nemocnice, umožnenie zaťaženia predmetu prevodu 

dlhmi a právami tretích osôb bez súhlasu TSK, iba s povinnosťou ich vysporiadať pri ukončení 

zmluvy, odstránenie všetkých sankcií, vypustenie možností odstúpenia od zmluvy zo strany TSK v 

prípade neoprávneného scudzenia, zaťaženia majetku zo strany mesta a pri nedosiahnutí kladného 

hospodárskeho výsledku a pri existencii splatných záväzkov. 

Erich Dvonč ako predseda komisie otvoril rozpravu, pričom uviedol, že ide o obdobný návrh ako 

v prípade mesta Považská Bystrica, ktorý osobne považuje za neprijateľný.  

Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania doplnil, že 

v rámci uznesenia MsZ v Myjave mesto navrhlo vznik akciovej spoločnosti za účasti TSK a mesta 

Myjava s tým, že by sa hľadal nejaký súkromný partner, avšak v minulosti dochádzalo k prípadom, 

že po vzniku takýchto akciových spoločností súkromný partner postupne navyšoval základné imanie 

až do tej miery, že prevzal úplnú kontrolu nad spoločnosťou. Takisto akciové spoločnosti sa zakladajú 

za účelom zisku, pričom ak by sa nemocnica dostala do straty, musela by zo zákona sama seba dať 

do konkurzu. Mesto Myjava na jednej strane odmieta zabezpečiť kladný hospodársky výsledok 

a na druhej strane navrhuje vznik akciovej spoločnosti, ktorá potrebuje produkovať zisk. Ide však len 

o návrh, ku ktorému by sa TSK malo vyjadriť, ale nie je to súčasťou predkladaného materiálu ako 

takého. 

Nakoľko nebola vôľa k materiálu diskutovať, predseda komisie dal o predkladanom materiáli 

hlasovať. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 90/2025 

 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Myjava 

do pôsobnosti mesta Myjava“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

neschváliť 

I. odovzdanie prevádzky Nemocnice s poliklinikou Myjava do pôsobnosti mesta Myjava 

v súlade s návrhom Zmluvy o prevode práv a povinností, ktorý tvorí Prílohu č. 1 uznesenia. 

Prevod majetku sa navrhuje z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) 

zákona o majetku VÚC. 
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Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v záujme pokračujúceho verejnoprospešného využitia 

majetku na zabezpečenie ďalšieho poskytovania zdravotnej starostlivosti obyvateľom kraja 

a pacientom kraja pri trvalej udržateľnosti a dostupnosti zdravotnej starostlivosti v potrebnom  

rozsahu a pri zabezpečení ekonomickej efektívnosti ďalšieho prevádzkovania nemocnice v kraji. 

II. zrušenie uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 445/2025 zo dňa 31. 

marca 2025.  

 

Hlasovanie členov: 

Za 0: -       

Proti 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

 

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.4 

 

Materiál s názvom „Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja 

číslo 127/2023 zo dňa 03.07.2023 a zrušenie uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho 

kraja číslo 140/2023 zo dňa 25.09.2023“ predložil Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, 

správy majetku a verejného obstarávania. K predloženému materiálu uviedol, že ide o zmenu 

a zrušenie uznesení č. 127/2023 zo dňa 03.07.2023 a č. 140/2023 zo dňa 25.09.2023 na účely 

vysporiadania majetkových vzťahov k pozemkom v súvislosti s plánovanou výstavbou okružnej 

križovatky v Púchove. Na základe uvedených uznesení malo dôjsť k podpisu zmlúv za účelom 

nadobudnutia vlastníckeho práva k daným pozemkom od fyzických osôb, avšak tieto fyzické osoby 

medzičasom svoje podiely predali spoločnosti SESTAV, s. r. o. Niekde boli nejaké podiely ešte 

zanechané, ale nie v takých pomeroch, v akých bolo ich nadobudnutie uzneseniami TSK schválené, 

niekde tieto fyzické osoby stratili vlastnícke právo úplne, pričom v týchto prípadoch sa navrhuje 

zrušenie uznesenia pre jeho neaktuálnosť a tam, kde ešte zostali nejaké podiely, sa navrhuje zmena 

uznesenia. Uznesenie č. 123/2023 musí zostať v platnosti, lebo sa týka aj parcely CKN č. 1816/18, 

ktorá vznikla oddelením od parcely registra EKN č. 520/1. Táto parcela je v súčasnosti 

v spoluvlastníctve fyzických osôb. Prevod tohto pozemku je aj naďalej pre TSK potrebný na vyššie 

uvedený účel. Zmluvy na prevod tohto majetku sú podpísané, bude nutné iba dať túto zmluvu 

do súladu s teraz navrhovaným uznesením, a to uzatvorením dodatku. Keďže cena za predmetný 

majetok je nepatrná a už bola uhradená, navrhuje sa uzatvorenie dodatku bez akejkoľvek ďalšej 

kompenzácie. V prípade dvoch nadobúdateľov ide u každého o majetok v hodnote 1,78 eur, 

a v prípade tretieho o majetok v hodnote 1,47 eur. Majetkový podiel, ktorý bol predmetom druhého 

uznesenia č. 140/2023 zo dňa 25.09.2023, tzn. časť parcely registra EKN č. 1734/1, už Trenčiansky 

samosprávny kraj nemôže od pôvodného vlastníka vôbec nadobudnúť, keďže došlo tiež 
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v medziobdobí k prevodu na inú osobu. Z toho dôvodu ani nebola uzatvorená zmluva s touto 

zmluvnou stranou. Na základe vyššie uvedeného je nutné zrušiť uznesenie č. 140/2023 ako celok, 

nakoľko majetkový prevod na jeho základe sa nebude realizovať. Tento majetkový podiel nadobudla 

tiež spoločnosť SESTAV, s.r.o. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa informovala o ďalšom postupe pri výstavbe kruhovej 

križovatky, na čo Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného 

obstarávania uviedol, že daná skutočnosť výstavbu neovplyvní, nakoľko už bolo vydané stavebné 

povolenie. JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. však podotkla, že do kolaudácie už musia byť pozemky 

majetkovo vysporiadané. Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného 

obstarávania uviedol, že TSK má 12 mesiacov na to, aby tieto pozemky vysporiadal. JUDr. Katarína 

Heneková, M.B.A. sa informovala ohľadom možnej dohody so spoločnosťou SESTAV, s. r. o., ktorá 

nadobudla podiely na dotknutých pozemkoch od fyzických osôb a takisto sa informovala, či je možné 

uplatniť nejaké sankcie na základe zmlúv o budúcich zmluvách s fyzickými osobami. Mgr. Tomáš 

Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania uviedol, že zmluvy 

o budúcej zmluve boli viazané iba na určité obdobie, ktoré tým, že sa výstavba predlžovala, už 

uplynuli. Za účelom majetkovoprávneho vysporiadania bude potrebné rokovať so spoločnosťou 

SESTAV, s. .r o., nakoľko momentálne nie je známy účel, pre ktorý odkúpila dotknuté pozemky 

od fyzických osôb. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 91/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja 

číslo 127/2023 zo dňa 03.07.2023 a zrušenie uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho 

kraja číslo 140/2023 zo dňa 25.09.2023“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho 

kraja prerokovať a 

I. schváliť zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 127/2023 

zo dňa 03.07.2023 v navrhovanom znení  

II. zrušiť uznesenie Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 140/2023 zo dňa 

25.09.2023 

 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

      

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 
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Bod č. 2., 2.5 

Materiál s názvom „Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa čl. 34 ods. 1 

bod 1.2. Zásad hospodárenia s majetkom Trenčianskeho samosprávneho kraja“ predložil Mgr. Tomáš 

Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania, ktorý uviedol, že ide 

o dve pohľadávky po zomretých klientoch centier sociálnych služieb a jednu pohľadávku voči 

právnickej osobe. V prvom prípade ide o pohľadávku CSS BYSTRIČAN po zosnulej klientke 

vo výške 8 131,07 eur, ktorá zomrela slobodná, bezdetná a nezanechala žiaden majetok, na základe 

čoho bolo zastavené dedičské konanie. Druhou je pohľadávka CSS SLOVEN – Slavnica, kde došlo 

k čiastočnému uspokojeniu pohľadávky v dedičskom konaní vo výške 2 224,79 eur. Na základe 

uvedeného sa navrhuje odpísanie zvyšku pohľadávky vo výške 8 884,58 eur. Treťou je pohľadávka 

Strednej odbornej školy technickej v Dubnici nad Váhom voči spoločnosti ZTS TEES, a. s. vo výške 

14 023,90 eur vznikla za neuhradené faktúry za výuku žiakov, a to za obdobie od roku 1991 – 1994, 

ktoré boli fakturované na základe uzatvorených hospodárskych dohôd o komplexnej výuke žiakov 

medzi školou a právnymi predchodcami dlžníka. Škola sa snažila pohľadávku vymáhať pomocou 

platobných rozkazov a návrhov na výkon rozhodnutia, avšak na dlžníka bol vyhlásený konkurz, 

do ktorého si škola prihlásila pohľadávku, avšak napriek tomu nedošlo k uspokojeniu predmetnej 

pohľadávky a dlžník - spoločnosť ZTS TEES, a. s. zanikla ex offo výmazom z obchodného registra 

bez právneho nástupcu, a preto neexistuje už žiadny právny prostriedok na vymoženie predmetnej 

pohľadávky. 

Nakoľko neboli otázky k predloženému materiálu, predseda komisie dal o materiáli hlasovať. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 92/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa čl. 34 ods. 1 

bod 1.2. Zásad hospodárenia s majetkom Trenčianskeho samosprávneho kraja“ odporúča 

Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja prerokovať a schváliť 

 

I. odpísanie nevymožiteľnej pohľadávky: Centrum sociálnych služieb – BYSTRIČAN, 

Zakvášov 1935/453, 017 07 Považská Bystrica, IČO: 00632350, vo výške 8131,07 eur po zosnulej 

Jane Lichtmanovej. 

 

II. odpísanie nevymožiteľnej pohľadávky: Stredná odborná škola technická so sídlom 

Bratislavská 439/18, 018 41 Dubnica nad Váhom, IČO: 42026393, vo výške 14 023,90 eur voči 

dlžníkovi ZTS TEES, a. s. so sídlom Ul. Čsl. Armády č. 3/1697, 036 01 Martin, IČO: 36 001 902. 

 

III. odpísanie nevymožiteľnej pohľadávky: Centrum sociálnych služieb – SLOVEN, Slavnica 

68, 018 54 Slavnica, IČO: 00632406, vo výške 8 884,58 eur po zosnulej Ľudmile Hôrkovej. 
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Hlasovanie členov: 

Za 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

      

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.6 

Materiál s názvom „Návrh na zrušenie Výboru pre audit.“ predložil Mgr. Tomáš Baláž, vedúci 

oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania, ktorý uviedol, že Výbor pre audit bol 

založený v roku 2018 uznesením Z TSK na základe zákona o štatutárnom audite, kde samosprávny 

kraj bol povinný tento výbor zriadiť, nakoľko bol subjektom verejného záujmu. Od 1. júna 2024 sa 

stal účinným zákon č. 105/2024 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve 

v znení neskorších predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony, v zmysle ktorého boli 

samosprávne kraje ako vyššie územné celky vypustené z ustanovení o subjektoch verejného záujmu 

a zriadenie výboru pre audit už je v súčasnosti na zvážení samosprávnych krajov, teda nie je povinné. 

Trenčiansky samosprávny kraj sa tak stal dohliadaným subjektom Úradom pre dohľad nad výkonom 

auditu v zmysle zákona, avšak už bez povinnosti ma zriadený osobitný výbor pre audit. 

Nakoľko neboli otázky k predloženému materiálu, predseda komisie dal o materiáli hlasovať.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 93/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na zrušenie Výboru pre audit.“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja prerokovať a zrušiť s účinnosťou od 01.06.2025 Výbor pre audit pre účtovnú 

jednotku Trenčiansky samosprávny kraj zriadený uznesením Zastupiteľstva Trenčianskeho 

samosprávneho kraja č. 41/2018 zo dňa 29.01.2018. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

      

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 
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Bod č. 2., 2.7 

Materiál s názvom „Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho 

samosprávneho kraja č. 18/2025, ktorým sa ruší Spojená škola, I. Krasku 491, Púchov 

s organizačnými zložkami Stredná odborná škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná 

škola, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov a jej súčasti a zriaďuje Stredná 

odborná škola priemyselných technológií, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom  I. Krasku 491, 020 32 

Púchov a jej súčasti.“ predložila Mgr. Dagmar Kollárová, vedúca oddelenia správy a riadenia škôl 

a školských zariadení odboru školstva a kultúry ako poverený zástupca neprítomnej predkladateľky 

Ing. Martiny Knappovej, vedúcej Odboru školstva a kultúry. Uviedla, že zastupiteľstvo 

Trenčianskeho samosprávneho kraja uznesením č. 396/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.11.2024 

schválilo návrh na vyradenie zo siete škôl a školských zariadení SR k 31.08.2025: školy s názvom 

Spojená škola, I. Krasku 491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná odborná škola sklárska, I. 

Krasku 491, Púchov a Stredná odborná škola, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 

32 Púchov; školského zariadenia s názvom Školský internát, I. Krasku 491, Púchov ako súčasť 

Spojenej školy, I. Krasku 491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná odborná škola sklárska, I. 

Krasku 491, Púchov a Stredná odborná škola, I. Krasku 491, Púchov; školského zariadenia s názvom 

Školská jedáleň, I. Krasku 491, Púchov ako súčasť Spojenej školy, I. Krasku 491, Púchov 

s organizačnými zložkami Stredná odborná škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná 

škola, I. Krasku 491, Púchov; návrh na zaradenie do siete škôl a školských zariadení SR 

od 01.09.2025: školy s názvom Stredná odborná škola priemyselných technológií, I. Krasku 491, 

Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov; školského zariadenia s názvom Školský internát, I. 

Krasku 491, Púchov ako súčasť Strednej odbornej školy priemyselných technológií, I. Krasku 491, 

Púchov; školského zariadenia s názvom Školská jedáleň, I. Krasku 491, Púchov ako súčasť Strednej 

odbornej školy priemyselných technológií, I. Krasku 491, Púchov. Trenčiansky samosprávny kraj 

na základe uvedeného uznesenia, po doručení všetkých potrebných stanovísk a vyjadrení dotknutých 

inštitúcií podal listom zo dňa 17.02.2025 žiadosť o vykonanie predmetnej zmeny v sieti škôl 

a školských zariadení SR. Ministerstvo školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej republiky 

vydalo dňa 20.03.2025 Rozhodnutie, ktorým sa vyraďuje škola s názvom Spojená škola, I. Krasku 

491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná odborná škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov 

a Stredná odborná škola, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov a jej súčasti 

zo siete škôl a školských zariadení SR k 31.08.2025. Ministerstvo školstva, výskumu, vývoja 

a mládeže Slovenskej republiky zároveň vydalo dňa 20.03.2025 Rozhodnutie, ktorým sa zaraďuje 

škola s názvom Stredná odborná škola priemyselných technológií, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom 

I. Krasku 491, 020 32 Púchov a jej súčasti do siete škôl a školských zariadení SR od 01.09.2025. 

Na základe uvedeného predkladáme Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja návrh 

na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 18/2025, 

ktorým sa ruší Spojená škola, I. Krasku 491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná odborná škola 

sklárska,  I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná škola, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 

491, 020 32 Púchov a jej súčasti a zriaďuje Stredná odborná škola priemyselných technológií, I. 

Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov a jej súčasti. Štatistický úrad už novej 



 
13 

škole pridelil IČO, pripravuje sa komisia pre zrušenie organizácií, kde budú zastúpené jednotlivé 

odbory úradu a kde sa budú riešiť otázky s tým spojené a pracovnoprávne vzťahy.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa informovala o tom, či pani riaditeľka školy, ktorá sa ruší, 

z funkcie odchádza, na čo Mgr. Dagmar Kollárová, vedúca oddelenia správy a riadenia škôl 

a školských zariadení odboru školstva a kultúry uviedla, že riaditeľka zatiaľ pôsobí ako poverená po 

zániku jej funkcie riaditeľa. 

Nakoľko neboli ďalšie otázky k predloženému materiálu, predseda komisie dal o materiáli hlasovať.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 94/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho 

samosprávneho kraja č. 18/2025, ktorým sa ruší Spojená škola, I. Krasku 491, Púchov 

s organizačnými zložkami Stredná odborná škola sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná 

škola, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov a jej súčasti a zriaďuje Stredná 

odborná škola priemyselných technológií, I. Krasku 491, Púchov, so sídlom  I. Krasku 491, 020 32 

Púchov a jej súčasti“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

        

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.8 a) a b) 

 

Materiál s názvom: „Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2024“ 

predložila Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného, ktorá uviedla, že najväčším problémom 

je neplnenie kapitálových príjmov, od čoho sa odvíjajú aj kapitálové výdavky. Hospodárenie skončilo 

s prebytkom vo výške 12 530 343,38 eur.  

 

Materiál s názvom: „Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Záverečného  účtu 

Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2024“ predniesol Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór, ktorý 

uviedol, že bola vykonaná kontrola zameraná na dodržiavanie zákonných povinností záverečného 

účtu a dodržiavanie pravidiel používania nenávratných zdrojov financovania v roku 2024 

a dodržiavanie všeobecne záväzných právnych predpisov. Kontrola nezistila nedostatky pri plnení 
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predmetu kontroly, z hľadiska vyhodnotenia všetkých oblastí a  na základe posúdenia a vzhľadom 

na predkladané stanovisko k jednotlivým častiam predloženého Návrhu Záverečného účtu 

Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2024 odporúča Zastupiteľstvu TSK schváliť Záverečný 

účet Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2024 bez výhrad. 

 

Nakoľko neboli otázky k predloženému materiálu, predseda komisie dal o materiáli hlasovať.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 95/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom  

a)  „Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2024" 

b) „Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Záverečného  účtu Trenčianskeho samosprávneho 

kraja za rok 2024" 

odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál 

a) „Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2024“ prerokovať 

a schváliť. 

b) „Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Záverečného  účtu Trenčianskeho samosprávneho 

kraja za rok 2024" prerokovať a vziať na vedomie. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

       

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.9 

Materiál s názvom: „Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2025-

2027 (1. zmena)“ predložila Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného, ktorá uviedla, že 

po prvýkrát sa nenavyšujú daňové príjmy, pretože nie je čo upravovať a navyšovať. V máji bola 

legislatívna zmena a TSK by malo dostávať aspoň 50 % toho, čo dostávalo v minulých mesiacoch. 

Aj napriek tomu, že v rozpočte bol zistený prebytok, bez tejto zmeny by to nepokrylo všetky výdavky 

TSK. V rámci nedaňových príjmov sa navyšuje čiastka o 458 093 eur, z toho na Úrade TSK 262 253 

eur, ktoré predstavujú rôzne vratky a zvyšná časť ide na zariadenia sociálnych služieb, pretože sa 

zvýšil príspevok zo zdravotnej poisťovne a na úseku vzdelávania prostriedky vybraté od rodičov 

za stravu alebo z prenájmov. V rámci grantov a transferov ide o navýšenie o 283 437 eur v súvislosti 
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s projektami. Kapitálové príjmy sa znižujú o 2 184 099 eur z dôvodu, že niektoré finančné 

prostriedky, ktoré boli naplánované v roku 2025 boli obdržané na konci roka 2024. Čo sa týka 

bežných výdavkov, tam je nárast o 5 401 550 eur, a to hlavne za účelom, najvyšší nárast je v oblasti 

dopravy - úhrady neuhradenej preukázanej straty rok 2024 dopravcom poskytujúcim služby. 

Na úseku vzdelávania rozpočtové organizácie sa navyšujú o 248 986 eur v súvislosti s navyšovaním 

príjmov a z titulu, že je potrebné dofinancovať niektoré debarierizácie a v rámci sociálneho 

zabezpečenia je to z dôvodu navýšenia príspevku zo zdravotnej poisťovne, ide o zvýšenie o 163 801 

eur, a takisto CSS Chmelinec malo vyčlenené prostriedky minulý rok na rekonštrukciu kúpeľní, čo 

nestihli dokončiť, dostali sa do rezervného fondu a teraz je potrebné tieto prostriedky vrátiť.  V oblasti 

kapitálových výdavkov ide o zvýšenie o 12 070 563 eur, a to primárne na investičné akcie, ktoré sa 

nepodarilo dokončiť v minulom roku a debarierizácie. V rámci úradu ide o nárast o 876 338 eur, 

z toho ide o finančné prostriedky na informatiku, ktoré sa nepodarilo vyčerpať minulý rok na rozvoj 

informačnej siete TSK a elektronizácia, vracajú sa finančné prostriedky v rámci operačného 

programu INTERREG. V oblasti zdravotníctva ide o navýšenie o 200 000 eur. Kultúrne služby sa 

v rámci EHMK navyšujú o 3 202 468 eur, pričom nejde iba o zdroje TSK, ale ide o zdroje z programu 

Slovensku a spolufinancovanie v prípade Trenčianskeho múzea. Pokiaľ ide o rozpočtové organizácie 

na úseku vzdelávania, ide o nárast o 653 996 eur a väčšinou sú to debarierizácie a havárie 

a financovanie projektov, ktoré neboli v minulom roku dokončené. V rámci príspevkových 

organizácií ide o čiastku 835 591 eur, gro sú taktiež debarierizácie. Zmena rozpočtu sa navrhuje 

v rámci zdrojových možností TSK.  

 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa informovala o tom, či sa bude v priebehu roka rozpočet ešte 

upravovať, na čo Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného uviedla, že to bude závisieť 

od toho, ako sa budú vyvíjať daňové príjmy, inak by sa ďalšie úpravy mohli riešiť jedine úverom. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa ďalej spýtala na to, dokedy by sa o tento úver muselo požiadať, 

na čo Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór uviedol, že lehota je do konca novembra. Problematické je aj 

vyplatenie jednorazovej odmeny 800 eur za mesiac jún.  

 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa informoval ohľadom vyplácania predmetných odmien, na čo 

Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného uviedla, že z posledného rokovania SK08 

so štátnym tajomníkom MF SR je taká informácia, že kraje chcú odpustenie návratných finančných 

prostriedkov a potom sa vyplatia odmeny. 

 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa ďalej informoval ohľadom navyšovania prostriedkov v oblasti dopravy 

a či by nebolo možné do budúcna špecifikovať, cez aké cestmajsterstvo ide jednotlivá technika. 

Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného uviedla, že niektorú techniku si budú vzájomne 

požičiavať. Mgr. Michal Ďureje, PhD. na to uviedol, že je tu problém pri spolupráci v rámci 

jednotlivých cestmajsterstiev. Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného uviedla, že je toto 

možné doplniť v rámci programového rozpočtu.  

 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. sa informoval takisto ohľadom stavu v súvislosti s mostom Opatovce 

nad Nitrou, na čo Ing. Marek Briestenský, riaditeľ úradu uviedol, že daný stav bude preverený.  
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Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 96/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2025-

2027 (1. zmena)“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál prerokovať 

a schváliť. 

 

 

Hlasovanie členov: 

Za 4:   Mgr. Miloslav Baco 

Erich Dvonč 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

      

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 3 

 

V rámci bodu 3. rôzne neboli predložené žiadne otázky do diskusie.  

 

 

Bod č. 4 

Nakoľko po vyčerpaní programu rokovania komisie a diskusii neboli žiadne ďalšie návrhy, predseda 

komisie poďakoval všetkým prítomným za ich účasť a rokovanie komisie ukončil. 

 

 

............................................................ 

Erich Dvonč 

Predseda Komisie legislatívno-právnej                       

 

 

 

V Trenčíne dňa 05.05.2025  

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Matuščinová, tajomníčka komisie  


